

Protokoll styrelsemöte nr 189

Styrelsemöte Paulins vägförening 2025-01-22, TEAMS

Lotta Hedlund

Leif Dahl

Thomas Held

Rolf Larsson

Clas Thott

Frånvarande ord. ledamot; Marie-Louise Fast

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Lotta Hedlund hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade att välja

Leif Dahl till sekreterare för mötet.

§ 3 Val av justerare av protokollet

Styrelsen beslutade att välja

Thomas Held att justera protokollet

§ 4 Godkännande av dagordning

Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen

§ 5 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade att godkänna föregående protokoll nr.188 2024-12-11

§ 6 Ekonomi

Vi saknar uppdatering av budget, avvaktar utkast från Linda

Senaste faktura 65000:- från Florim.

Styrelsen beslutade att

Hålla ett extramöte snarast för att ha hela kostnadsbilden 4/2 kl 17:30 .

§ 7 Bryggan

Det har blåst och stormat kring årsskiftet, inga allvarliga skador.

I övrigt;

-Stegarna kommer att rengöras före isättning

-Plankorna nära betongdelen, förslag är att räffla berört halkområde eller liknande

-Plexilådan skall lagas, ny stolpe till den behövs också

Styrelsen beslutade att

Thomas kontaktar Bo Lennerhov för förslag kring sista punkten

§ 8 Grönområdet och vägen

Ser allmänt bra ut

Styrelsen beslutade att

Lotta går igenom med Florim, t.ex. sly vid fårhagen behöver tas bort + övrigt för 2025

§ 9 Sophantering & allmänbelysning

NSR har flaggat för klädinsamling framgent, vi behöver ta höjd för detta i Lottas skissförslag. Lotta har kontakt med Florim för offert på miljöstation inklusive buskage. Även Wiva Bygg kan tänkas för offert.

September skall förändringen vara klart, senaste budet från NSR

Styrelsens beslutade att

Rolf kollar vidare med NSR avseende textilier + status tidsplan, sopsortering

§ 10 . Bevakning av området samt parkering nere vid bryggan, Beakta offerter

Mötets uppfattning, omfattande innehåll i Securitas offert. Patrullerar till fots Dock något dyrare än BG (Bevakningsgruppen).

BG patrullerar inte

Praktiskt kan Linda administrera avgift. Vägöreningen kan inte betala enligt stadgarna.

Vi är dock intresserade av begränsad bevakning av parkeringen vid bryggan from midsommar till augusti av säkerhetsskäl, framkomlighet av uttryckningsfordon.

Styrelsens beslutade att

Lägg på is just nu, ta upp på årsmötet och sondera intresset.

Lotta tar in intresse från parkeringsbolag för ovan begränsade insats och sammanställer

§11 Utredningen samfälligheterna

Lite arbete kvarstår, tas upp på nästa möte då Marie-Louise var frånvarande idag.

Styrelsens beslutade att

Marie-Louise redovisar på nästa möte.

§12 Övriga frågor

Extra möte 4/2 17:30; Budgetmöte + bestämma nästa ordinarie möte

§13 Mötet avslutas

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.

§14 Nästa styrelsemöte

Se §12

28/1 2025



Vid protokollet

Leif Dahl

Justerare



Thomas Held